

JUNE 14 - 15

QUEBEC

LITTLE BROMONT HORSE TRIALS

Bromont

CCI1*-S, EV110, EV100, EV90, EV85
ICE45, ICE60, ICE70, ICE75

OPENING DATE: APRIL 1

CLOSING DATE: JUNE 8

Sec: "Little Bromont Secretary", P.O. Box 3742, 192 Iron Hill, Lac Brome,
Quebec, J0E 1V0, Canada,

Email: dumont_rene@hotmail.com (except ICE : ah.alexandrahill@gmail.com)

Org: Bromont Horse Trials (as above) Tel: 450-266-0316

WEB SITE: www.bromontcci.com

1) ENTRIES: EV110: \$300 CDN/\$250 US; EV100: \$285 CDN/\$240 US; EV90: \$265 CDN/\$220; EV85: \$240 CDN/\$200US, ICE all level : \$180CAD/\$150US not including stabling. CCI1*-S - \$875 CDN/\$730 including stabling. Add \$8 drug fee for EV110 and EV100; \$4 for EV85, EV90 & ICE; and \$45US/\$50 CDN for CCI1*-S. Add the \$18 EC Eventing Levy to all levels except ICE. Refunds: before June 8 entry, and stabling refunded ONLY with a medical or veterinary certificate, less \$30. After June 8, no refunds. \$50 CA/\$45US fee for horse substitution after closing. Negative Coggins Test required within 12 months. Cheques made payable to Concours Complet Bromont. Must be dated prior to and received by June 8, with completed/signed entry and support documents. For ICE, AERE membership fees will apply.

2) TIME SCHEDULE: June 13 – stables/office open at 10 AM. Course open 3 PM, June 14 8 am dressage; 10 am show jumping, June 15 8 am cross country. ICE can be held over one day depending on entries. Starting times available June 13 on Bromont and HTC websites.

3) OFFICIALS: TD: Peggy Hambly CD: Jay Hambly, Ground Jury/Judges: TBD Steward : Daniel Dubé

4) STABLING: (Prices to be announced as soon as information is available) from June 13 to 15. Shavings available for purchase.

5) DRESSAGE: CCI1*-S: 2025 FEI CCI1* Test B; EV110: 2023 EV110 test; EV100: 2023 EV100 Test 1; EV90: 2023 EV90 Test 1; EV85: 2023 EV85 Test 1; ICE70 & ICE 60 EV85 Test 1; ICE75 EV85 Test 2, ICE45, ICE Test B. Arenas: CCI1*-S, EV110 - 20 x 60m. EV100, EV90, EV85 and ICE -20x40m. Sand footing.

6) CROSS-COUNTRY: (Approx.) CCI1* - 2600 @ 500m/m, EV110 – 2800m @ 520m/m; EV100 – 2500m @ 450 m/m, EV90- 2000m @ 400mpm, EV85 – 1400m @ 325 m/m

7) ICE Jumping phase: (approx.) ICE70 & ICE75 – 600-1000 @ 350m/m, ICE60 – 600 - 1000 @ 325m/m, ICE45 – 600 @ 300m/m

8) AWARDS: Ribbons to 10th place. Laframboise Family Award to the top U18 rider.

9) ACCOMMODATIONS: See list of area hotels under Visitor Information at www.bromontcci.com. Camping available on site. Water & electricity hook-ups @ \$185 CA/\$175 US per stay– limited hook-ups - reservation required in advance.

10) DIRECTIONS: From Toronto – NEW Hwy 401 east to Hwy 30E (toll bridge) to Hwy 10E. from Montreal, Hwy 10E. Exit 78, turn right. Right on Montreal St.

left on Gaspé St. & follow signs for Bromont Olympic Park. From Sherbrooke, Hwy 10W exit 78, turn left – follow directions as above.

11) OTHER INFORMATION: CC Pinny holders required - a limited number available for sale.

14 - 15 JUIN

QUÉBEC

CONCOURS COMPLET PETIT BROMONT

Bromont CCI1*-S, EV110, EV100, EV90, EV85
ICE45, ICE60, ICE70, ICE75

DÉBUT DES INSCRIPTIONS: 1 AVRIL FIN DES INSCRIPTIONS: 8 JUIN

Sec: "Petit Bromont", CP 3742, 192 Iron Hill, Lac Brome, Québec, J0E 1V0,
Canada, Tel: 450-266-0316 Courriel: dumont_rene@hotmail.com
Pour les épreuves ICE (épreuves combinées) : ah.alexandrahill@gmail.com

Org: Concours Complet de Bromont (même adresse) Tél : 450-266-0316

WEB SITE : www.bromontcci.com

1) FRAIS D'INSCRIPTION: **EV110:** \$300 CDN/\$250 US; **EV100:** \$285 CDN/\$240 US; **EV90:** \$265 CDN/\$220; **EV85:** \$240 CDN/\$200 US; **ICE**, toutes divisions, \$180CAD/150\$US; Stalles non incluses. CCI1*-S - \$875 CDN/\$730 stalle incluse. Ajouter frais de drogues de 8\$ (EV110 & EV 100), 4.00\$ (EV85, EV90 & ICE) et \$45US/\$50CDN for CCI1*-S ainsi que \$18 prélèvement de Concours Complet. Inscriptions et paiements doivent être reçus au plus tard le 8 juin. Remboursements : jusqu'au 8 juin, SEULEMENT sur présentation d'un certificat vétérinaire ou médical, moins 30 \$. Aucun remboursement d'aucune sorte après le 8 juin. Frais de modification/substitution de cheval 50 \$CAN/45 \$US après fin des inscriptions. Preuve du test Coggins négatif obtenu au cours des 12 derniers mois. Chèques faits à l'ordre de Concours Complet Bromont, doivent être datés avant et reçu le 8 juin avec inscription conforme et signée accompagnée des documents appropriés. Pour les divisions ICE, des frais d'adhésions à l'AERE seront perçus.

2) HORAIRE : 13 juin : 10 h écuries et secrétariat ouverts. 15 h parcours ouverts. 14 juin : Dressage et Saut d'obstacle. 15 juin : Cross-country. Les épreuves ICE pourraient être tenues sur une seule journée selon les inscriptions. Ordre de départ disponible à compter du 13 juin sur le site internet de Bromont ou celui du Concours complet Québec

3) OFFICIELS: DT: Peggy Hambly, TP: Jay Hambly, Juges /JT: TBD. Commissaire : Daniel Dubé

4) ÉCURIES: (Prix seront annoncés aussitôt que possible) du 13 juin au 15 juin. Ripe à vendre sur le site.

5) DRESSAGE: CCI1*-S: 2025 FEI CCI1* Test B; EV110: 2023 EV110 test; EV100: 2023 EV100 Test 1; EV90: 2023 EV90 Test 1; EV85: 2023 EV85 Test 1; ICE70 & ICE 60 EV85 Test 1; ICE75 EV85 Test 2, ICE45, ICE Test B. CCI1*-S, EV110 - 20m x 60m, EV100, EV90, EV85 and ICE - 20m x 40m surface sable

6) CROSS-COUNTRY: (approx.) CCI1* - 2600 @ 500m/m, EV110 - 2800m @ 520m/m, EV100 - 2500 m @ 450 m/m; EV90 - 2000 m @ 400 m/m, EV85 - 1400 @ 325 m/m.

7) ICE phase à l'obstacles: (approx.) ICE70 & ICE75 - 600-1000 @ 350m/m, ICE60 - 600- 1000 @ 325m/m, ICE45 - 600 @ 300m/m

8) PRIX ATTRIBUÉS: rubans individuels aux 10 premiers. Prix de la Famille Laframboise au meilleur cavalier U18.

9) HÉBERGEMENT: Consultez la liste disponible sur notre site Web

(www.bromontcci.com) sous la section « Info visiteurs ». Camping disponible sur les lieux - branchement limité d'eau/électricité (185 \$CA/175 \$US) par espace. Réservation requise à l'avance.

10) ITINÉRAIRE: *De Toronto –: Autoroute 401E à Aut. 20E à Aut. 30E (péage) à Aut.10E. De Mtl: Autoroute 10 sortie 78; à droite, passer plusieurs feux de circ., à droite rue Montréal, à gauche rue de Gaspé, suivez site Olympique de Bromont. De Sherbrooke : au. 10 sortie 78, gauche et suivre instructions ci-haut.*

11) AUTRES RENSEIGNEMENTS: Porte-dossard obligatoire pour le cross-country – nombre limité en vente sur le site.